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ZláPis é. 412024 z jednánÍ výboru TJ, které se konalo dne 20.5.2024 ve 20:00 hodin formou
videokonference přes aplikaci Skype

Přítomni: Sochorová, Chalupa, cink, Karásek, Neuman, Bartschová, Berger

1. Hlavním bodem k projednání byl postup prodeje T5. Zájemce o něj si jeho stav nechal prověřit
v servisu, kromě drobných závad (rozsáhlá koroze, uchycení kardaňu) Ďyý zjištěny tři zásadní -nefunkČní klimatizace, nefunkční EGR ventil a vadný DpF filtr. členové výĎori s" šhodli, do auta
se nebudou investovat žádné finanční prostředky do oprav, auto bude s popisem závad prodáno
vsouČasném stavu. Diskutovány byly dvě možné varianty prodeje (přímému zájemci scenou 185
tis. KČ vČ. sady letních diskŮ) a prodej formou komisního prodóje"přes autobázar. obě varianty
mají svá pro i proti, Nakonec se účastníci schůze shodli, že Honza karásek nechá na autó
zPracovat ocenění (Aduatex Či pod.) či nabídku na výkup nějakého velkého obchodníka, Výsledky
rozeŠle ČlenŮm výboru e-mailem, ti se dle obsahu rozhodnou, jak dál. Každopádně se počítá
stím, Že vkuPní smlouvě na.auto či vjejí příloze budou všechny jeho vady popsány, a'by se
vyhnula jakýmkoliv rizikům spojeným s případnými reklamacemi.
Blanka sdělila, Že v současné době probíhají oponentury SPS ze strany sLčR, po jejich
vYhodnocení bude zřqmé, do jaké skupiny bude naše SPS zařazena, což búde mít vtiv ná Úlisi
příjmů od svazu,
Michal vyzve vlastníka bortící se boudy na Malé pláni (SUN SKl TEAM, s.r,o.), aby ji odstranil.
Někteří občané se mylně domnívají, že stále patří Slovanu a upozorňují na její stáv
Blanka e-mallem vyzve rodiče dětí, kteří nejí splněny brigády zezimy, abyle odpracovali vlétě.
L;lnností Je dost - oprava ochranných sítí, sekání areálu na Malé pláni. Model, ktený vymyslela
paní Janková (zaplacení třetí osoby více rodiči) však není optimální.
V záleŽitosti akce ,,sportovní hala" se postoj TJ ani po vyslechnutí stanoviska vedení města
(místostarosty Vaňka) nemění. TJ zatím neobdželo odpověd'na svůj otevřený dopis adresovaný
zastuPitelŮm. Členové výboru se shodli, že stavba modulárního záŽemí nrisie 1misto současné
boudY) bez připojení na vodu a kanalizaci nedévá žádný smysl. Stejný smysl nědává ani stejná
stavba s připojením na obě inženýrské sítě v případě, že městó bude stávbu haly v dohledné době
připravovat k realizaci.
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